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Fiecare  înțelege  ce  vrea.  Prioritățile  României  sunt  autostrăzile  și
căile  ferate,  dar  primele  sunt  importante.  Aceasta  a  spus  marți
președintele  Klaus  Iohannis  după  o  întâlnire  cu  premierul  Orban.
Declarațiile vin într-un context în care sectorul feroviar nu a primit
niciun  ajutor  de  la  stat  în  timpul  pandemiei,  în  condițiile  în  care
transportatorii rutieri ar putea fi scutiți de vinietă.

Preşedintele Klaus Iohannis a declarat marţi că
a  discutat  cu  membri  ai  Guvernului  despre
elaborarea  Planului  naţional  de  redresare  şi
rezilienţă,  menţionând  că  există  mai  multe
tronsoane  importante  de  autostradă  pregătite
pentru  a  fi  incluse  în  proiecte  cu  finanţare
europeană.

“Am discutat cu premierul Orban şi cu câţiva miniştri implicaţi în elaborarea Planului
naţional  de redresare şi  rezilienţă.  Este planul  pe care îl  pregătim pentru a atrage
fondurile  europene negociate  acum câteva săptămâni,  necesare  pentru  redresarea
economiei. Guvernul lucrează în prezent la identificarea proiectelor care vor fi incluse
în acest program şi este în dialog permanent cu Comisia Europeană pentru ca toate
proiectele  propuse,  în  final,  să  fie  eligibile,  adică  să  poată  fi  finanţate  din  aceste
fonduri. De partea noastră este nevoie de o serie destul de lungă de acte normative
care sunt necesare şi Guvernul urmează să le adopte, pentru a fi în situaţia să aplicăm
efectiv pentru aceşti bani. Eforturile Guvernului în acest moment se concentrează pe
infrastructură. România  are  foarte multă  nevoie  de infrastructură  şi  vorbesc în
special  despre autostrăzi  şi  căi  ferate.  Autostrăzile  sunt  foarte  importante  în
această fază. Şi în acest domeniu pot să spun că suntem foarte avansaţi. Avem mai
multe tronsoane importante de autostradă pregătite pentru a fi incluse în proiecte cu
care solicită aceşti bani europeni”, a arătat preşedintele Iohannis, într-o declaraţie de
presă susţinută la Palatul Cotroceni.
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